
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 31. august 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 71
I svar på KEB alm. del - spørgsmål 60, side 4 hedder det: ”Da håndteringen af
asbest i byggeriet som nævnt berører en række ministerier, har jeg taget ini-
tiativ til i samarbejde med de relevante ministerier at se på, om der er behov
for yderligere tiltag, herunder om den informationsindsats, der findes i dag,
bør styrkes, f.eks. i forhold til den almindelige boligejer. Ministeren bedes op-
lyse, hvad status på dette område? Vil ministeren – hvis dette arbejde ikke
hører under Beskæftigelsesministeriets ressort - indhente oplysninger fra den
pågældende minister om, hvorledes arbejdet skrider frem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand

1/1

Beskæftigelsesudvalget 2014-15 (2. samling)
BEU Alm.del  Spørgsmål 71
Offentligt


